
 
 

ZAPISNIK 10. REDNE SEJE 

ŠTUDENTSKEGA ZBORA  
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je bila v četrtek, 4.5.. 2017, 

v prostorih Študentskega Kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 
 

 
Seja se je pričela ob 17:40. 
 
Prisotnih poslancev: 39  
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 

 
Ostali prisotni: Tim Gaberšek, Tim Nemeček, Kristina Zidar, Kaja Fikfak, Kristina Modic, Tim Robič 
Petra Krulc 

 
Redno sejo Študentskega zbora je vodil Gregor Tim Grünfeld, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje; 
2. Predlog aneksa k pogodbi o najemu; 
3. Predstavitev projekta Daj se na seznam; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 

 
Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 
Gregor Tim Grünfeld. 
 
Predsedujoči je prebral predvideni dnevni red, ki je bil sprejet soglasno. 
 
 
Ad 1. 
 

 Potrditev zapisnika 9. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 9. redne seje. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Predsedujoči na glasovanje dal naslednji sklep: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje 
zapisnik 9. redne seje Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani.« 
 
Sklep je bil sprejet z 38 glasovi ZA in 1 VZDRŽANIM. 

 

 
Ad 2. 
 
 Predlog aneksa k pogodbi o najemu; 
 
/ Andrej KLASINC / Vse prisotne je na začetku lepo pozdravil in povedal, da se aneks 

navezuje na prvotno pogodbo s 1.10.2015 (najemna pogodba med Zavodom Študentski 

Kampus in ŠOU  v Ljubljani). ŠOU  v Ljubljani je lastnik vseh zgradb in zemljišč na Pivovarniški 



 
6. Ko se je odprlo Kampus, so se odločili, da bo Zavod Študentski Kampus dobil v najem 

prostore celotnega območja in so zelo na široko zastavili zgodbo. Po osnovni pogodbi je imel 

Študentski Kampus v najemu več kot 2000 kvadratov poslovnih prostorov. Takrat se je 

najemnina ovrednotila na 4000€. Predlog aneksa k pogodbi sedaj vsebuje zmanšanje najetih 

površin iz cca. 2000 kvadratnih metrov na 600 kvadratnih metrov, kar je vse obrazloženo v 

aneksu s podrobnim opisom stavb, ki pridejo v poštev. Nova cena najema bi tako bila 1000€ 

mesečno. Ostalo bi bilo pod okriljem ŠOU  v Ljubljani, kar prinaša večji manevrski prostor in 

možnsot za oddajo prostorov tudi drugim zavodom. Za konec je povedal, da se je takrat dalo 

preveč prosotora na voljo Zavodu Študentski Kampus, kar ga je na koncu tudi dušilo. V primeru 

da Kampus dobi kakšnega najemnika, se bodo razdelili stroške in prihodke takšnega najema. 

 

Predsedujoči je na tem mestu odprl razpravo. Ker ni bilo nobene prijave k besedi, je razpravo 

zaprl. 

 

Predsedujoči je na glasovanje predlagal naslednji sklep: “Študentski zbor ŠOU  v Ljubljani 

sprejema aneks številka 2. k najemni pogodbi za najem prostorov Študentskega Kampusa 

2015 – 2030, kot sledi iz priloge in pooblašča direktorja ŠOU  v Ljubljani za sklenitev aneksa.” 

 

Sklep je bil sprejet s 35 glasovi ZA, 3 PROTI in 1 VZDRŽANIM.  

 

 

Ad 3. 
 

 Predstavitev projekta Daj se na seznam.  
 

Predstavnica projekta Daj se na seznam je vse lepo pozdravila in predstavila vsebino projekta 
Daj se na seznam. Povedala je, da gre za projekt, znotraj katerega želijo pridobiti čim več 
mladih darovalcev krvotvornih matičnih celic. Ker je zdajšnja baza potencialnih darovalcev s 
Sloveniji zelo majhna, se prizadevajo k osveščanji mladih in pozivanju k vpisu na seznam. Vse 
navzoče je obvestila o samem procesu odvzema vzorcev, darovanju, komu in kako lahko s 
tem pomagamo. Poslance je nato tudi prosila, da bi na svojih fakultetah pozvali študente k 
vpisu na seznam in sodelovanju pri projektu. Do sedaj sta se odvila že dva dogodka na 
fakultetah, kjer je bil odziv študentov zelo dober. Prav tako se je zahvalila tudi ŠOU v Ljubljani 
za vso pomoč pri podpori projekta ter osveščanju študentov. 
 
Na tem mestu je predsedujoči odprl razpravo. K besedi se je prijavila  Martina Podgoršek. 
 
/Martina PODGORŠEK/ Vse je pozvala, naj skupaj čim bolje spromovirajo projekt in pomagajo 
pri njegovi izvedbi. Morda bomo tudi mi rabili presaditev krvotvornih matičnih celic, pa ne bo 
za nas nobenega primernega kandidata, darovalca. Pozvala je k kolegialnosti in vpisu na 
seznam. 
 

Ad. 4 

 Poslanske pobude in vprašanja; 

 

Predsedujoči je poslance pozval, naj na tej točki izrazijo svoje pobude in morebitna vprašanja. 

 

K besedi se je prijavila Martina Podgoršek. 

 

/Martina PODGORŠEK/ Predlagala je, da bi se vrata na notranje parkirišče Kampusa lahko 

odprlo vsaj v času sej, saj vsi nimajo dovolilnic za parkiranje.  



 
 

Ad. 5 

 Razno 

/Klemen PERAN/ Povedal je, da glede na to, da se približuje Škisova tržnica in da ŠOU v 

Ljubljani na njej sodeluje, so si letos izborili 450 vstopnic po polovični ceni, ki znaša 1,5€. 

Poslance je pozval, naj po ŠOVZ-jih povprašajo morebitne zainteresirane ali bi želeli prejeti 

ugodnejše vstopnice. O tem naj ga obvestijo do ponedeljka. 

 

/ Gregor Tim Grünfeld/ Vse poslance je pozval, naj se udeležijo predstavitve edinega 

kandidata za novega rektorja Univerze v Ljubljani, ki bo potekala od 19.00 dalje.  

  
 
 

 

 
Seja je bila zaključena ob 18:14.  

Ljubljana, 4. 5. 2017.  
 
  

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Tajnica Študentskega zbora Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani ŠOU v Ljubljani 

Gala Andrić Rebolj Gregor Tim Grünfeld 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 


